

廣亞學校財團法人
育達科技大學研究生獎助學金辦法
Guangya School Foundation
Yuda University of Science and Technology
Postgraduates Scholarship Modus Operandi

中華民國 91 年 6 月 5 日九十學年第二學期六月份行政會議通過
5th June 2002, Approved on 90th academic year, 2nd semester, June meeting of the Executive Council
中華民國 92 年 1 月 8 日九十一學年第一學期一月份行政會議修正
8th January 2003, Amended on 91th academic year, 1st semester, January meeting of the Executive Council
中華民國 92 年 3 月 5 日九十一學年度第二學期三月份行政會議修正
5th March 2003, Amended on 91th academic year, 2nd semester, March meeting of the Executive meeting
中華民國 93 年 5 月 5 日九十二年第二學期第五次行政會議修正
5th May 2004, Amended on 92th academic year, 2nd semester, 5th meeting of the Executive Council
中華民國 98 年 7 月 30 日育亞(秘)字第 0980004306 號令發布
Order of the Republic of China on July 30, 2009, Yuya (secret), No. 0980004306
中華民國 98 年 11 月 5 日育亞(學務)字第 098000705 號令發布
The Republic of China on November 5, 2009, Yu Ya (School of Education), No. 098000705 issued
中華民國 100 年 5 月 18 日第三十九次行政會議修正
18th May 2011, Amended on 39th meeting of the Executive Council
中華民國 100 年 6 月 2 日育亞(秘)字第 1000003967 號令發布
The Republic of China on June 2, 2011, Yuya (secret) word No. 1000003967 issued
中華民國 102 年 1 月 2 日一〇一學年第十一次(總次第七十七次)行政會議修正
2nd January 2013, Amended on 101th academic year 11th meeting (77th meeting in total) of the Executive Council
中華民國102年1月28日育亞(學務)字第1020000490號令發布
Order of the Republic of China on January 28, 2013, Yuya (School of Education), No. 1020000490
中華民國 102 年 7 月 17 日一〇一學年第二十三次(總次第八十九次)行政會議修正
17th July 2013, Amended on 101th academic year 23th meeting (89th meeting in total) of the Executive Council
中華民國 102 年 7 月 30 日育亞(秘)字第 1020004691 號令發布
Order of the Republic of China on July 30, 2013, Yuya (secret), No. 1020004691
中華民國 102 年 9 月 18 日一〇二學年第四次(總次第九十三次)行政會議修正
18th September 2013, Amended on 102th academic year 4th meeting (93th meeting in total) of the Executive Council
中華民國102年10月24日育亞(學務)字第1020006954號令發布
Order of the Republic of China on October 24, 2013, Yuya (School of Education) No. 1020006954

第一條 廣亞學校財團法人育達科技大學(以下簡稱本校)，為協助本校研究所碩士一般生完成學業，並鼓勵研究生參與教學、研究及行政相關工作之進行，設置研究生獎助學金(以下簡稱本獎助學金)，訂定本辦法。

The first Guangya School Foundation, Yuda University of Science and Technology (here in after referred to as the school), in order to assists the postgraduate students of the school to complete their studies, and encourages postgraduate students to participate in teaching, research and administrative related work, the school had set up this scholarship and modus operandi.

第二條 本校研究生領取本獎助學金者，不得在校內外專職，並須協助系所之教學及行政工作，每學期應服務滿二十小時。

Second The postgraduates of this school who received the scholarships shall not be employed full-time inside or outside the school, and shall assist the teaching and administrative work of the department. The service hour shall be at least 20 hours per semester.

第三條 本獎助學金相關規定如下：

Third The relevant provisions of this scholarship are as follows:

- 一、申請條件：研究生自入學第一學期起，得提出申請；自第二學期起，申請者前學期學業各科成績應全部及格且操行成績在七十五分以上。

1. Postgraduates must apply for admission from the beginning of the study. Start from the second semester, the academic performance of the previous semester should be all passed and the score of conduct must be above 75 points.

二、 限制規定：研究生前一學期如協助系所之教學及行政工作不力，經系（所）務會議決議或受記過以上處分，或中途因故休、退學者，均不得申請。

2. In the previous semester of the postgraduate study, the postgraduates had received punishment after department meeting due to the reason of ineffective on teaching and administrative given by department, or the suspension, or withdrawal of study in the middle of the course, may not apply this scholarship.

三、 申請程序：每學期開學一個月內檢附相關證明文件向學生事務處生活輔導組提出申請。

3. Within one month after the start of semester, the applicant shall submit an application for service scheduling to the offices of each department, and the supporting documents shall be submitted to the Student Life Guidance Office & Service Learning Education Division.

四、 獎助學金名額與金額：名額為當學年各系研究生之半數，獎助金額每學期新台幣五千元。

4. Numbers of scholarships and Amounts: The number of scholarship is half of the total number postgraduates of the current academic year, and the amount of scholarship will be NT\$5,000 per semester.

五、 獎助期限：每人以兩學年為限。

5. Duration of scholarship: Each postgraduate is limited to two academic years.

申請學生以學業成績為評比標準，學業成績相同者，以操行成績較高者優先。如遇特殊情形由審查小組審議之。

Applicants who use academic performance as the benchmarking criteria, and for those with the same academic performance, higher conduct scoring applicants are preferred. In case of special circumstances, it will be considered by the review team.

第 四 條

本辦法經行政會議通過，自發布日施行。

Fourth

These Modus Operandi approved by the Executive Council in executive meeting and shall be implemented as of the date of promulgation